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1. Evaluatie werking milieuraad en participatie inwoners aan het lokaal natuur- en 

milieubeleid 

In het kader van het opstellen van een participatiereglement, dat er voor moet zorgen 

dat burgers, al dan niet als vertegenwoordiger van een vereniging, ter vervanging van 

de niet meer verplichte adviesraden (uitgezonderd jeugdraad) kunnen deelnemen aan 

het beleid, werd een denkoefening over het (toekomstig) functioneren van de 

milieuraad gedaan. Het drieschillenmodel van de Vereniging van Vlaamse Steden en 

Gemeenten (VVSG) werd hierbij als uitgangspunt gebruikt. De eerste mogelijkheid is 

dat de milieuraad een vaste groep blijft, die een aantal keren per jaar samenkomt en 

gevraagd of ongevraagd advies uitbrengt. Een tweede mogelijkheid is dat 

enthousiaste, gemotiveerde mensen als werkgroep of een andere samenwerkingsvorm 

sporadisch meewerken aan projecten, evenementen, activiteiten, e.d. Tot slot kan 

participatie ook door een grote groep burgers te informeren zodat ze tips, ideeën en 

voorstellen kunnen aanreiken aan de beleidsmensen. Uit deze groep kan dan ook geput 

worden voor de werkgroepen.  

Welke weg ook gevolgd wordt, het bestuur is op zoek naar mensen die willen 

meedenken om zo het beleid mee te bepalen. Vandaar dat de milieuraad zich moest 

buigen over vragen zoals: 

- Komt de samenstelling en vergaderfrequentie overeen met de realiteit?   

- Wordt er een onderscheid gemaakt tussen de algemene vergadering en het 

dagelijks bestuur? Is dit nuttig/nodig? 

- Maken er veel geïnteresseerde burgers deel uit van de raad? Is dit nuttig/nodig?   

- Wordt er met werkgroepen gewerkt?  Is dit nuttig/nodig? 

- Hoe zien we de adviesbevoegdheid van de raad? 

- Kunnen we raden die raakvlakken hebben samenvoegen?  

De milieuraadsleden kwamen eerst met een wedervraag om te weten wat er met de 

uitgebrachte adviezen gebeurt. Dat wordt niet altijd teruggekoppeld naar de 

milieuraadsleden. Een andere vraag is hoe je te weten komt wat er bij de mensen leeft. 

Eigenlijk zou je rond thema’s zoals milieu en klimaat prospectie moeten doen, 

eventueel via de Oosterzon. Ook de Buurpreventie zou daarvoor ingezet kunnen 

worden. De opgedane vaststellingen zouden dan naar een werkgroep of rechtstreeks 

naar de milieuraad kunnen gaan om aldaar besproken te worden.  

Een milieuraadslid stelde voor om per regio te werken en voor iedere regio een 

verantwoordelijke vanuit de milieuraad aan te stellen die dan dingen zou kunnen 

aankaarten op de vergadering. Bij speciale gelegenheden of projecten zou ook een 

werkgroep opgericht kunnen worden. Hierbij aansluitend werd voorgesteld om een 

lijst met thema’s op te maken die opgevolgd zouden worden door een aantal 

milieuraadsleden, al dan niet gegroepeerd in een werkgroep. Hierbij zouden zelfs 

taken van de milieudienst uitgevoerd kunnen worden, zoals de controle op de 

zwaluwnesten.   



Tot slot werd een pleidooi gehouden om de werking te laten zoals ze is maar toch de 

mogelijkheid te geven om nieuwe leden aan te trekken en inwoners te laten deelnemen 

aan activiteiten (zie open milieuraad).  

 

2. Klimaatplan Zutendaal: doelstellingen en maatregelen  

Aan alle leden van de milieuraad werd het klimaatplan van de gemeente Zutendaal            

overhandigd, evenals het klimaatrapport met de meest recente cijfers. Deze 

documenten dienen als inspiratiebron voor de volgende vergadering en als basis voor 

het opstellen van een nieuw klimaatplan in de loop van dit jaar. 

  

       3.  Varia 

- Blijkbaar wordt bij het aankopen van percelen in natuurgebieden (weer) rekening 

gehouden met perimeters 

- De kerk heeft volgens een milieuraadslid de boot gemist op vlak van het 

klimaatbeleid 

- Op het einde van de Asserweg ligt een vuilnisbelt met groenafval 

- Bordjes tegen zwerfvuil? Werkgroep oprichten? Op ludieke manier benaderen? 

- In Wiemesmeer en later in gans Zutendaal gaan private bossen gedund worden. In de 

schoontijd. Goede communicatie is nodig. 

- Bomen langs gewestwegen worden niet vervangen!? Op sommige plaatsen wel. Taak 

van AWV (Vlaamse overheid) 

- GRUP Ebema. Stand van zaken?  

- Esdoorns planten in bos. Goed idee? 

- De experten-landbouwers die deelgenomen hebben aan de schattingscommissie 

droogte in 2018 zijn nog niet vergoed geworden. Wordt in orde gebracht.    
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